
PROTOKOI, NR XXIV / 08
z sesji Rady Miejskiej w Jqdrzejowie

odbytej w dniu 24 kwietnia 2008 roku w Domu Kultury w Jqdrzejowie.

Ad. 1.
O godzinie 100s Przewodnicz4cy Rady Miejskiej Andrzej Hatny otwarl obrady XXIV

sesji Rady Miejskiej w Jqdrzejowie. Przewodnicz4cy powital, zaproszonych goSci, radnych,
burmistrz6w, naczelnik6w UrzEdu Miejskiego, kierownik6w jednostek organizacyjnych Gminy,
soltys6w oraz wszystkich przybylych na obrady.

Przewodni czqcy Rady stwierdzil, 2e na sali obrad obecnych jest 19 radnych na ustawowy
sklad Rady 21 radnych; Przewodnrczqcy Rady stwierdzil quorum prawomocne do podejmowania
uchwal.

Przewodniczqcy zglosil kandydaturg radnego Stanislawa Hatysa na sekretarza obrad.
Radny Hatys wyrazil zgodg.

Rada Miejska w Jgdrzejowie jednogloSnie przyjpla kandydaturE radnego Stanislawa
Hatysa na sekretarza obrad.

A d . 2 .
Na sesji w dniu 21 lutego obecni byli wszyscy radni.

Ad .3 .
Proponowany porz4dek obrad:

1. Otwarcie sesji, stwierdzenie quorum, powolanie sekretarza obrad.
2. Usprawiedliwienie nieobecnoSci radnych na sesji w dniu 21 lutego 2008 r.
3. PrzyjEcie porz4dku obrad.
4. Przyjqcie protokolu zpoprzedniej sesji.
5. Zapfiania i interpelacje radnych.
6. Sprawozdanie zpracy Burmistrza migdzy sesjami.
7. Informacja o realizacji uchwal podjgtych na poprzedniej sesji.
8. Uchwala w sprawie zatwierdzenia zmian w Statucie Zakladu Podstawowej Opieki

Zdrowotnej w Jqdrzej owie.
9. Uchwala w sprawie: oplat za uslugi przewozowe w komunikacji miejskiej na terenie

miasta Jgdrzejowa.
10. Uchwala w sprawie ustalenia zasad korzystania ze stol6wek zorganizowanych

w szkolach prowadzonychprzez gming Jgdrzej6w
ll.Uchwala o likwidacji Przedszkola w Zespole Plac6wek Oswiatowych wPotoku

Wielkim.
12. Uchwala o likwidacjiPruedszkola w Zespole Plac6wek Oswiatowych w Lysakowie.
13. Uchwaia o likwidacjiPrzedszkola w Zespole Plac6wek Oswiatowych w Piaskach.
14. Uchwala o likwidacji Szkoly Podstawowej w Wgglericu i utworzeniu Filii Szkoly

Podstawowej nr 3 w JEdrzejowie z siedzib4w WEglericu.
15. Uchwala o likwidacji Filii Szkoly Podstawowej nr 2 w Jgdrzejowie z siedzib4w Zagaju.
16. Uchwala w sprawie zbycia nieruchomoSci komunalnej na rzecz jej uZl.tkownika

wieczystego.
17. Uchwala w sprawie wyra2eniazgody na dokonanie zamiany nieruchomo6ci.
18. Uchwaia w sprawie wyraZenia zgody na dokonanie zamiany nieruchomoSci.
19. Uchwala w sprawie wyraZeniazgody na dokonanie zamiany nieruchomoSci.
20. Uchwala w sprawie przeprowadzenia konsultacji spolecznych z mieszkaricami wsi

Przys6w i wsi Prz4slaw.
2l.Uchwala w sprawie przeznaczenia do sprzedu2y w drodze przetargu publicznego

nieograniczonego lokali mieszkalnych stanowi4cych wlasnoSi komunaln4.



22.IJchwala sprawie: ustalenia najnilszego wynagrodzenia zasadniczego oraz wartoSci
jednego punktu dla potrzeb wynagradzaria pracownik6w zatrudnionych w jednostce

organizacyjnej Gminy JEdrzej6w - Plywalnia Miejska w Jqdrzejowie.
23.lJchwala w sprawie zmiany granic okrqg6w wyborczych dla wyboru Rady Miejskiej

w JEdrzejowie.
24.IJchwala w sprawie zmiany w podziale miasta i gminy Jgdrzej6w na obwody

glosowania.
25.IJchwala w sprawie zmian w budZecie miasta i gminy Jgdrzej6w na 2008 rok.
26. Uchwala w sprawie przyjEcia sprawozdania z wykonania budZetu miasta i gminy

JEdrzejow 2a2007 rok oraz udzielenia absolutorium Burmistrzowi Miasta Jgdrzejowa.
27. Sprawozdanie z rcalizacji Programu wsp6lpracy Gminy JEdrzej6w z organizacjami

pozarz4dowymi oraz innymi podmiotami prowadzqcymi dzia\alno$(, poZ1'tku
publicznego na rok 2007.

28. Sprawozdanie zrealizacji,,gminnego programu profilaktykiirozwiqzywania problem6w
alkoholowych oruz przeciwdzialania narkomanii w roku 2007", podjgtego uchwal4 Nr
VIl2Sl07 Rady Miejskiej w Jgdrzejowie z dnia25 stycznia 2007 r, zmienionego uchwal4
Nr XIII/76 107 z dnia 28 czerwca 2007 r. oraz uchwal4 nr X)V13 4107 z dnia 29 listopada
2007 r.

29. Sprawozdanie z wykonania uchwaly w sprawie zasad
nieruchomoSciami komunalnymi w 2007 roku.

gospodarowania

30. Sprawozdanie z dzialalnoSci OSrodka Pomocy Spolecznej Miasta i Gminy w Jgdrzejowie
zarok2007.

3 1 . Odpowiedzi na interpelacje.
32. Sprawy r62ne.
33. ZamkniEcie obrad.

Przewodnicz4cy Rady Andrzej Hatny zglosil nastppujqce autopoprawki do porz4dku obrad:

budZetu miasta i gminy Jqdrzej6w za 2007 rok oraz udzielenia absolutorium
Burmistrzowi Miasta Jqdrzeiowa " po Pkt. 8 czyli jako Pkt 9;

rzecz Gminy Jgdrzejdw" po Pkt 25 czyli ,,uchwala w sprawie zmian w budzecie
miasta i gminy JEdrzej6w na 2008 rok. Komisje Rady Miejskiej na posiedzeniach
przed sesj4zapoznaly siq z projektem tej uchwaly, a jest to sprawa doS6 pilna, gdyZ
do 15 maja Gmina musi v,ryrazi(, swoje stanowisko w tej kwestii;

z mieszkaricami wsi Przysfw i wsi Przqslaw" przesun46 na miejsce przed uchwalq
w sprawie oplat za uslugi przewozowe w komunikacji miejskiej na terenie miasta
JEdrzejowa, czyli po punkcie w sprawie p[przyjgcia sprawozdama z wykonania
budzetu.

Uwag nie zgloszono.

Porz4dek obrad:
1. Otwarcie sesji, stwierdzenie quorum, powolanie sekretarza obrad.
2. Usprawiedliwienie nieobecnoSci radnych na sesji w dniu 21 lutego 2008 r.

3. Przyjgcie porz4dku obrad.
4. PrzyjEcie protokolu zpoprzedniej sesji.
5. Zapy'tania i interpelacje radnych.
6. Sprawozdanie zpracy Burmistrza migdzy sesjami.
7. Informacja o realizacii uchwal podjgtych na poprzedniej sesji.



8. Uchwala w sprawie zatwierdzenia zmian w Statucie Zakladu Podstawowej Opieki
Zdrowotnej w Jqdrzej owie.

9. Uchwala w sprawie przyjgcia sprawozdania z wykonania budzetu miasta i gminy
JEdrzej6w za 2007 rok oraz udzielenia absolutorium Burmistrzowi Miasta
Jgdrzejowa.

10. Uchwala w sprawie przeprowadzenia konsultacji spolecznych z mieszkaficami wsi
Przys6w i wsi Prz4slaw.

11. Uchwala w sprawie: oplat za uslugi przewozowe w komunikacji miejskiej na terenie
miasta Jgdrzejowa.

12. Uchwala w sprawie ustalenia zasad korzystania ze stol6wek zorganizowanych
w szkolach prowadzonychprzez gming JEdrzej6w

13. Uchwala o likwidacji Przedszkola w Zespole Plac6wek OSwiatowych wPotoku
Wielkim.

14. Uchwala o likwidacji Przedszkola w Zespole Plac6wek OSwiatowych w tr ysakowie.
15. Uchwala o likwidacji Przedszkola w Zespole Plac6wek OSwiatowych w Piaskach.
16. Uchwala o likwidacji Szkoly Podstawowej w Wpglericu i utworzeniu Filii Szkoty

Podstawowej nr 3 w JEdrzejowie z siedzib4w Wqglericu.
17. Uchwala o likwidacji Filii Szkoly Podstawowej nr 2 w Jpdrzejowie z siedzib4

w Zagaju.
18. Uchwala w sprawie zbycia nieruchomo5ci komunalnej na rzecz jej u2ytkownika

wieczystego.
19. Uchwala w sprawie vryralenra zgody na dokonanie zamiany nieruchomoSci.
20. Uchwala w sprawie wyrahenia zgody na dokonanie zamiany nieruchomoSci.
21. Uchwala w sprawie wyrahenia zgody na dokonanie zarriany nieruchomoSci.
22. Uchwala w sprawie przeznaczenia do sprzedazy w drodze przetargu publicznego

nieograniczonego lokali mieszkalnych stanowi4cych wlasnoS6 komunaln4.
23. Uchwala sprawie: ustalenia najni?szego wynagrodzenia zasadniczego oraz wartoSci

jednego punktu dla potrzeb v'rynagradzania pracownik6w zatrudnionych w jednostce
organizacyjnej Gminy Jpdrzej6w - Plywalnia Miejska w Jqdrzejowie.

24. Uchwala w sprawie zmiany granic okrgg6w wyborczych dla wyboru Rady Miejskiej
w JEdrzejowie.

25. Uchwala w sprawie zmiany w podziale miasta i gminy JEdrzej6w na obwody
glosowania.

26. Uchwala w sprawie zmianw budzecie miasta i gminy Jgdrzej6w na 2008 rok.
27. Uchwala w sprawie .vqvrahenia zgody na nabycie nieruchomoSci na rzecz Gminy

Jqdrzej6w
28. Sprawozdanie z realizacji Programu wsp6lpracy Gminy Jgdrzej6w z organizacjami

pozarzqdov'ymr oraz innymi podmiotami prowadz4cymi dzialalnoSi pozytku
publicznego na rok 2007.

29. Sprawozdanie z realizacji ,,gminnego programu profilaktyki i rozwiqzywania
problem6w alkoholowych oraz przeciwdzialania narkomanii w roku 2007",
podjgtego uchwal4 Nr VI/28l07 Rady Miejskiej w JEdrzejowie z dnia 25 stycznia
2007 r, zmienionego uchwal4Nr XIII/7610"1 z dnra28 czerwca2007 r. oraz uchwal4
nrXXll34l07 z dnia 29 listopada2}}7 r.

30. Sprawozdanie z wykonania uchwaly w sprawie zasad gospodarowania
nieruchomoSciami komunalnymi w 2007 roku.

31. Sprawozdanie z dzialalno{ci OSrodka Pomocy Spolecznej Miasta i Gminy
w JEdrzejowie za rok 2007 .

32. Odpowiedzi na interpelacje.
33. Sprawy r62ne.
34. Zamkniqcie obrad.



Ad.4 .
Nie zgloszono uwag do protokoluzpoprzedniej sesji.
Przewodniczqcy Rady Andrzej Hatny stwierdzil, 2e protok6l z sesji w dniu 2l lutego

2008 roku zostal przyjpty.

Ad .5 .
1. Radny Pawel Faryna pyta, jak zostal rozwiqzany konflikt Pani choreograf oraz rodzicow

dzie ci ucze stniczqcych w zq Eciach Malej P arady.
2. Radny Pawel Faryna pyta, kiedy bgd4 kosze na Smieci na ul. Okrzei, poniewaz jest

to ruchliwa ulica i ludzie nie maj4 gdziev,ryrzuca6 Smieci.
3. Radny Pawel Faryna pyta, co zlampqna ul. 11 Listopadaza wiaduktem w kierunku

Katowic, na przejiciu dla pieszych, o kt6rej radny m6wil w ubieglym roku. Tam jest
ciemno i jad4c od strony Katowic nie widad jak ktoS wchodzi na przejScie.

4. Radny Pawel Faryna pyta, kiedy zostan4 ustawione wiaty przystankowe dla ludzi
doj eAdzaj qcy ch z S udolu do JEdrzej owa.

5. Radny Pawel Faryna pyta, jak Burmistrz rozwiqZe problem ze Smieciami zalegaj4cymi
w rowach melioracyjnych w Laskowie, naKulczy2nie i na obwodnicy Jqdrzejowa.

6. Radny Adam Czajor poinformowal, ze dwukrotnie wplynpla proSba mieszkaric6w ulicy
Mickiewicza o zlikwidowanie kaluZ. Radny prosi, aby zajqc sig t4 sprawq i jakoS jq
rozwiqzac.

7. Radny Adam Czajor pyta, kiedy bgdzie kontynuowana budowa kolektora sanitarnego
na ul. Jasionka.

8. Radny Adam Czajor pyta, kiedy bEdzie wykonany wodoci4g na ul. Krzywej na odcinku
od Rakowskiej do wiaduktu.

9. Radny Adam Czajor pyta, czy zostaly podjEte kroki celem pozyskania na wlasnoSi
Gminy posesji przy Muzeum; tam s4nieuregulowane stosunki wlasnoSci.

10. Radny Adam Czajor prosi o rozpatrzenie sprawy zakupu dw6ch kontener6w
mieszkalnych na mieszkania socjalne - tymczasowe, poniewaZ s4 sytuacjp pojedynczych
bezdomnych ludzi, a Gmina nie ma mieszkari. Takie kontenery ogrzewane piecem moana
by ustawi6 przy ul. Jana Pawla II obok Sw. Tr6jcy, gdziejest teren uzbrojony.

I 1. Radny Marek Zygan pyta, kiedy bgdzie ustawiony slup ogloszeniowy u zbiegu ulic
Przypkowskiego i Chrobrego.

12. Radny Marek Zygan poinformowal, 2e mieszkaricy byli u Burmistrza w sprawie
chodnika lqczqcego ulice Slowiansk4 i Przypkowskiego obok Zespolu Szk6t. Radny py'ta,
kiedy bEdzie moglo to by6 wykonane.

13. Radny Adam Czajor prosi o dwie tablice ogloszeniowe: jedna przy kiosku na osiedlu
Murawiec II, a druga na ul. Partyzantow przy kolejce.

14. Radna Janina Szreniawa pyta, czy nie warto zv,n6ci(, siE do Urzgdu Pracy poniewaz bylo
19 100 mieszkaric6w w Jgdrzejowie, a zostalo 16340. Warto siq zastanowi6, aby
mieszkaricy nie opuszc zali J gdrzejowa.

15. Radna Janina Szreniawa pyta, ile powiat wydaje pozwolef na budowq mieszkari
j ednorodzinnych (budynk6w).

16. Radna Janina Szreniawa powiedziala, 2e mieszkancy s4 zaniepokojeni prywatyzacjq
szpitala, a Pan Burmistrz odpowiadal, 2e szpital nie nale|y pod nas. Pacjenci
w niepublicznej przychodni zwracali radnej uwagg, 2e szpital sprzedany, a radna
przychodzi sig tam leczy(,. Dla szpitala byly umarzane podatki w kwocie 323 371 zl,
a dyrektor likwidowal szpital.

17. Radny Robert Kruk przypomnial, 2e 13 marca 2008 roku Burmistrz wystosowal pismo
do Dyrektora UrzEdu do Spraw Cudzoziemc6w w sprawie przeanalizowania sprawy
oSrodka dla uchodZc6w. Radny pyla, czy jest juz odpowied? i na jakim etapie sprawa
stangla.



18. Radny Robert Kruk pyta, kiedy zostanie poprawionanawierzchnia na sk,rzy2owaniu ulic
Zeromskiego i Konopnickiej, gdzie j est,dziura na dziurze,, .

19. Radny Robert Kruk pyta, kiedy zostanie poprawiony chodnik na ul. partyzantow.
Po interwencji na sesji 10 pu2dziemika Burmistrz odpowiedzia\, 2e bgdzie to robione
w roku 2007 i 2008. Do tej pory nic tam nie jest zrobione.

20. Radny Robert Kruk pyta, kiedy rozpocznie sig sprzeda| mieszkah na ul. Daszyriskiego
w bloku przyleglym do posesji pana Swierkowskiego.

21. Radny Robert Kruk prosi o podjgcie rozm6w w sprawie budowy drogi dojazdowej do p6l
przy obwodnicy, od strony p6lnocnej.

22.Radny Robert Kruk poinformowal, 2e lS lutego 2008 roku wplynplo do UrzEdu pismo
od mieszkaric6w w sprawie przywr6cenia ruchu dwukierunkowego na ul. rcrOtt<iei. lo
dnia dzisiejszego nie ma odpowiedzi w tej sprawie. Radny chcialby zna6 stanowisko
Pana Burmistrza w tej sprawie i pyta, kiedy zostanie przekazana odpowiedZ
mieszkaricom.

Radny Robert Kruk prosi o odpowied?ftwniezw formie pisemnej.
23. Radny Gtzegorz Ku5mierz w imieniu mieszkaric6w Skroniowa prosi o ustawienie dw6ch

przystank6w w ich miejscowoSci.. Radny p1ta, kiedy moze to byd zrealizowane.

Ad .6 .
Nie zgloszono uwag do sprawozdania zpracy Burmistrza migdzy sesjami.

Ad .7 .
Nie zgloszono uwag do informacji o realizacji uchwal podjEtych na poprzedniej sesji.

Ad .8 .
Przewodni czqcy Rady Andrzej
Uwag nie zgloszono.
Przewodni czqcy Rady Andrzej
Uwag nie zgloszono.
Rada Miejska w Jqdrzejowie powzipla uchwalg nr XXIVi 172108 w sprawie zatwierdzenia

zmran w Statucie Zakladu Podstawowej Opieki Zdrowotnej w Jgdrzejowie, nastgpujqcq ilo6ciq
glos6w:
Z a - 1 9
Przeciw - 0
Wstrzymalo siq - 0
/Uchwala nr XXIV/I72108 w zalqczeniu do protokolu/.

Ad .9 .
PrzewodniczTcy Rady Andrzej Hatny odczytal uzasadnienie do projektu uchwaly.
Przewodnicz4cy Komisji Rewizyjnej Pawel Faryna odczytal Protok6l nr 33/0ti Komisji

Rewizyjnej w sprawie wniosku o udzielenie absolutorium Burmistrzowi Miasta Jqdrzejo;a
2a2007 rok (w za\qczeniu do protokolu)

PrzewodniczQcy rady Andrzej Hatny odczytal Uchwalg IV Skladu Orzekajqcego
Regionalnej Izby Obrachunkowej w Kielcach w sprawie opinii o wniosku Komisji newizylnel
w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Miasta Jgdrzejowa za 2007 rok (w zatqciiniu
do protokolu).

Wiceprzewodniczqcy Rady Adam Czajor powiedzial, 2e zastanawial sip nad tym jak
bEdzie glosowal. Burmistrz wie, 2e s4 w4tpliwoSci, co do wykonania niekt6rych punkt6w. pan
Czajor zdecydowal, 2e zaglosuje za udzieleniem absolutorium i poprosil Burmistrza, aby
potraktowal to jako glos warunkov,ry. Liczv na lepsz4 wsp6lpracQ z Rad4 w wykonywaniu
tegorocznego budzetu i w przygotowaniu przy szlorocznego.

Hatny odczytal uzasadnienie do projektu uchwaly.

Hatny odczytal projekt uchwaly.



Za

Radny Tadeusz Lesiakowski z uwagi na iloS6 material6w zawartych w protokole Komisji
Rewizyjnej wnioskuje o udzielenie 15 przenvy.

W zwi4zku z glosami z sali przeciw przerwie Przewodnrazqcy Rady powiedzial, 2e oglosi
przerwg po glosowaniu w sprawie udzielenia absolutorium.

Przewodniczqcy Rady Andrzej Hatny zapTtal, sk4d w sprawozdaniu znaczny wzrost
dochod6w Gminy ztytulu mandat6w i grzywien. Czy to wynika zbardzo restrykcyjnej polityki
Strazy Miejskiej czy teL z iloSci wykroczeri, jakich dopuszczajqsip mieszkaricy Gminy?

Burmistrz Marcin Piszczek odpowiedzial, ze ten wzrost przede wszystkim z sumiennej
pracy Stra?y Miejskiej i kompetentnego wypelniania swoich obowi4zk6w. R6wnie2 przebudowa
wjazdu do Urzpdu Miejskiego spowodowala gwaltowny wzrost iloSci wykroczefr.

WiEcej uwag nie zgloszono.
Przewodniczqcy Rady Andrzej Hatny odczytal projekt uchwaly.
Rada Miejska w Jgdrzejowie powzipla uchwalp nr XXIV/I73108 w sprawie przyjEcia

sprawozdania z wykonania budzetu miasta i gminy JEdrzej6w za 2007 rok oraz udzielenia
absolutorium Burmistrzowi Miasta Jgdrzejowa, nastgpuj4c4 iloSci4 glos6w:

-  1 3
Przeciw - 6
Wstrzymalo sig - 0
fuchwala nr XXIV/I73108 w zalqczeniu do protokotu/.

O godzinie 1105 Przewodniczqcy Rady Andrzej Hatny oglosil przerwQ trwajqc4
do sodzinv-l 140.

ro]0.
Przewodniczqcy Rady AndrzejHatny odczyta\. uzasadnienie do projektu uchwaly.
Wiceprzewodnicz4cy Rady Adam Czajor zapyta\, jakie bqd4 koszty Gminy, jeleli

doszloby do zmiany. Pan Czalor dodal, 2e nie ulega w4tpliwo5ci, i2 problem powstal z winy
Urzpdu, bo jak to moze by(,, 2e ktoS mieszka na innej wsi, a zameldowany jest na innej wsi.
Naprawienie tego blqdu jest zasadne.
Burmistrz Marcin Piszczek odpowiedzial, 2e wedlug wstppnych szacunk6w kwota ta wyniesie
okolo 5 000 zl.

Naczelnik Wydzialu Rolnictwa i Gospodarki Gruntami Wojciech Abramowicz dodal,
ze Gmina poniesie koszty opracowania material6w geodezyjnych, czyli Wyryk6w oraz wypis6w
z rejestru ewidencji gruntu. Ponadto potrzebna bEdzie opinia zUrzpdu Statystycznego dotycz4ca
tych nieruchomoSci. Odnosz4c siq do kwestii poruszonej przez radnego Adama Czajora
Naczelnik Abramowicz wyjaSnil,2e niejest to wina Urzgdu, poniewaz3} - 40lat temu byla taka
praktyka, 2e meldowano na oSwiadczenie. Pan przychodzqc do Urzgdu podawal, 2e wybudowal
sobie dom w Prz4stawiu, chociaZ faktycznie powinien powiedziei, 2e mieszka w Przyslowiu.
Nikt tego nie sprawdzalinadawano numer kolejny.

Wiceprzewodnicz4cy Rady Adam Czajor powiedzial, 2e nie wiedzial o tym; dodal,
2e je2eli do tego dojdzie, potrzebna bEdzie zmiana map i to teZ bgd4 dodatkowe koszty.

Radny Jan Adamus zauwtzyl, 2e kiedy bylo wydawane pozwolenie na budowg
dla Pan6w Pelk6w, bylo ono wydane na Przqslaw. Radny podtrzymuj e to,Zejednak wina le2y po
stronie Urzgdu.

Radna Maria Barat'rska powiedziala,2e sqna sali zainteresowane osoby. W uzasadnieniu
uchwaly jest dziwna motywacja, wigc radnapoprosila o podanie konkretnych motyw6w.

Radny Jan Adamus powiedzial, ze Pan Adam Pelka jest od 30 lat zameldowany
w Prz4slawiu. Jest mieszkaricem r nale|y mu w tej kwestii pom6c.

Pan Adam Pelka powiedzial, 2e od 1980 roku jest wraz z bratem zameldowany
w Prz4slawiu, chociaZ grunty byly Przyslowia. W 1991 roku dostal pozwolenie na dzialalnoS6 na
adres w Prz4slawiu. ChEi zmiany nie wynika z zachcianek, lecz z faktu, 2e od pocz4tku byl



zwiqzany z t4 miejscowoSci4. W tej chwili zmieniaj4c adres, firma straci wiarygodnoS6, bo ktoS
pomySli dlaczego? Czy ucieka od podatk6w, czy zobowiqzah wobec kontrahent6w? Koszty
bylyby na pewno wyhsze ni? zmiana obrgb6w. Odzyskanie wiarygodnoSci trwaloby 2 - 3 lata,
do tego przerejestrowanie 15 pojazd6w. Zmiany w ZUS pracownik6w, kt6rych firma zatrudnia 8
r6wniez spowoduje duhe utrudnienia. Pan Pelka zadeklarowal gotowoSd partycypowania
w kosztach zwrqzanych ze zmianqobrpb6w, poprzez darowizng na rzecz Gminy - bedq to dla
niego mniejsze koszty.

PanKrzysdof Pelka powiedzial, 2e jest zameldowany w Prz4slawiu od27 lat i chce nadal
mieszkad w Prz4slawiu. Pan Pelka dodal, 2e pisal pismo do Pana Burmistrza i Pana
Abramowicza, 2e proponowany wcze5niej podzial wolnostoj4cego domu na dwie wsie jest

nonsensem.
Wiqcej uwag nie zgloszono.
Przewodniczqcy Rady Andrzej Hatny odczylal projekt uchwaly.
Uwag nie zgloszono.
Rada Miejska w Jqdrzejowie powziqla uchwalg ff Xxt-l74l08 w sprawie

przeprowadzenia konsultacji spolecznych z mieszkaricami wsi Przys6w i wsi Prz4slaw,
nastgpuj 4c4 iloSciq glos6w:
Z a - 1 8
Przeciw - 0
Wstrzymalo siE - 1
AJchwala nr XXIV/I74108 w za\qczeniu do protokolu/.

Ad. 11.
Przewodniczqcy Rady AndrzejHatny odczytaN uzasadnienie do projektu uchwaly.

Burmistrz Marcin Piszczek zglosil autopoprawki do projektu uchwaly:

nawszystkie linie: 96,00 zl; 48,00"

inwalidztwem lub niepelnosprawna - wymagajqca opieki - oraz ich rodzice bqdi opiekuni
korzystajqcy z przejazdu z miejsca zamieszkania lub miejsca pobytu do przedszkola, szkoly,
placdwki opiekuriczo - wychowawczej, oSrodka rehabilitacji, oirodka rehabilitacyjno -

wychowawczego, domu pomocy spolecznej, oirodka wsparcia, zakladu opieki zdrowotnej,
poradni psychologiczno - pedagogicznej i z powrotem - na podstawie legitymacji
uprawniajqcej do ulgi lub zqfwiadczenia wydanego przez wlaiciwy organ";

o znacznym stopnie niepelnosprawnofci na podstawie legitymacji inwalidzkiej, orzeczenia
ZUS, lub innego organu rentowego".

Wiceprzewodnicz4cy Rady Pawel Olszak wnioskuje o wykre5lenie w zal4czniku nr 2
w punkcie 1 podpunktu 4 i nadanie podpunktowi 5 numeru 4.

Rada Miejska
Za

przyjpla wniosek nastEpuj4c4 iloSciq glos6w:

Przeciw
Wstrzymalo sig

-  1 8
- 0
- 0

Wigcej uwag nie zgloszono.
Przewodnicz4cy Rady Andrzej Hatny odczTtal projekt uchwaly.
Uwag nie zgloszono.



Rada Miejska w Jpdrzejowie powzigla uchwalq nr XXIV/175108 w sprawie: oplat za
uslugi przewozowe w komunikacji miejskiej na terenie miasta Jgdrzejowa, nastEpuj4c4 iloSciq
glos6w:
Z a - 1 8
Przeciw - 0
Wstrzymalo sig - 0
/Uchwala nr XXIV/I75108 w zalqczeniu do protokolu/.

Ad.12.
Przewodniczqcy Rady Andrzej Hatny odczylal uzasadnienie do projektu uchwaly.
Uwag nie zgloszono.
Przewo dni c zqcy Rady Andr zej Hatny o dczy tal proj ekt uchwaly.
Uwag nie zgloszono.
Rada Miejska w Jqdrzejowie powzigla uchwalg nr XXIV/176108 w sprawie ustalenia

zasad korzystania ze stol6wek zorganizowanych w szkolach prowadzonych przez gminE
Jgdrzej 6w, nastqpuj 4c4 iloSci4 glos6w:
Z a - 1 7
Przeciw - 0
Wstrzymalo sip - 0
lUchwala nr XXIV/I76/08w zalqczeniu do protokolu/.

Ad. 13.
Przewodniczqcy Rady Andrzej Hatny odczytal uzasadnienie do projektu uchwaly.

Przewodniczqcy dodal,2e jest w posiadaniu opinii Kuratora zar6wno w sprawie tej uchwaly jak
i nastEpnych dotyczqcych likwidacji plac6wek oSwiatowych. Opinie s4 do wgl4du.

Uwag nie zgloszono.
P rze wo dni czqcy Rady A ndr zej Hatny o dc zfial proj ekt uchwaly.
Uwag nie zgloszono.
Rada Miejska w Jgdrzejowie powziqla uchwalg nr XXIV/I77108 o likwidacji Przedszkola

w Zespole Plac6wek OSwiatowych w Potoku Wielkim, nastgpuj4cqiloSciqglos6w:
Z a - 1 6
Przeciw - 0
Wstrzymalo sig - 0
fuchwala nr XXIV/I77108 w zalqczeniu do protokolu/.

Ad. 14.
Przewodnicz1cy Rady Andrzej Hatny powiedzial,2e uzasadnienie do projektu uchwaly

r6zni sig od poprzedniej tylko numerem opinii Kuratora.
Wiceprzewodnicz4cy Rady Adam Czajor przypomnial, 2e w tej sprawie byly

podejmowane chwaly intencyjne. Poniewa2 uzasadnienia sq takie same, Pan Czajor proponuje,
aby ich nie czyla6.

P rzewo dni czqcy Rady Andr zej Hatny o dczy ta\ proj ekt uchwaly.
Uwag nie zgloszono.
Rada Miejska w Jqdrzejowie powziEla uchwalg nr XXIV/I78108 o likwidacji Przedszkola

w Zespole Plac6wek OSwiatowych w tr ysakowie, nastgpuj4c4iloSci4glos6w:
Z a - 1 6
Przeciw - 0
Wstrzymalo siq - 0
Nchwa\a nr XXIV/I78108 w za\4czeniu do protokolu/.



Ad. 15.
Przewodniczqcy Rady Andrzej Hatny odcqtal projekt uchwaly.
Uwag nie zgloszono.
Rada Miejska w Jgdrzejowie powzigla uchwalE nr XXIV/I79108 o likwidacji Przedszkola

w Zespole Plac6wek OSwiatowych w Piaskach, nastgpuj qcq iloSci4 glos6w:
Z a - 1 6
Przeciw - 0
Wstrzymalo sig - 0
/Uchwala nr XXIV/I79108 w za\qczeniu do protokotu/.

Ad. 16.
Przewodniczqcy Rady Andrzej Hatny odczytal uzasadnienie do projektu uchwaly.
Uwag nie zgloszono.
P rze wo dni czqcy Rady Andr zej Hatny o dc zytal proj ekt uchwaly.
Uwag nie zgloszono.
Rada Miejska w JEdrzejowie powziqla uchwalE nr XXIV/1S0/08 o likwidacji Szkoly

Podstawowej w Wgglefcu i utworzeniu Filii Szkoly Podstawowej nr 3 w Jpdrzejowie z siedzib4
w Wqglericu, nastppuj4c4 iloSci4 glos6w:
Z a - 1 6
Przeciw - 0
Wstrzymalo sig - 0
/Uchwala nr XXIV/I80/08 w zalqczeniu do protokolu/.

Ad. 17.
Przewodniczqcy Rady AndrzejHatny odczytal uzasadnienie do projektu uchwaly.
Uwag nie zgloszono.
Przewodniczqcy Rady Andrzej Hatny odc4taL projekt uchwaly.
Uwag nie zgloszono.
Rada Miejska w Jpdrzejowie powzigla uchwalq nr XXIV/181/08 o likwidacji Filii Szkoly

Podstawowej nr 2 w Jgdrzejowie z siedzibq w Zagaju, nastppujqc4iloSci4glos6w:
Z a - 1 7
Przeciw - 0
Wstrzymalo sig - 0
Nchwalanr XXIV/I81/08 w zalqczeniu do protokolu/.

Ad. 18.
Przewodniczqcy Rady Andrzej Hatny odczytal uzasadnienie do projektu uchwaly.
Uwag nie zgloszono.
Przewo dni c zqcy Rady Andr zej Hatny o dc zylal proj e kt uchwal y.
Uwag nie zgloszono.
Rada Miejska w Jgdrzejowie powziEla uchwalg nr XXIV/182/08 w sprawie zbycia

nieruchomoSci komunalnej na rzecz jej uZytkownika wieczystego, nastqpuj4c4iloSci4glos6w:
Z a - 1 2
Przeciw - 0
Wstrzymalo siE - 3
lUchwala nr XXIV/I82108 w zalqczeniu do protokohr/.

Ad. 19.
Przewodniczqcy Rady Andrzej Hatny odczl1al uzasadnienie do projektu uchwaly.
Uwag nie zgloszono.
P rzewo dni czqcy Rady Andr zej Hatny o dczy tal proj ekt uchwaly.



Uwag nie zgloszono.
Rada Miejska w Jpdrzejowie powzigla uchwalg nr XXIV/183/08 w sprawie wryraaenia

zgo dy na dokonan ie zamiany nieruchomo Sci, nastppuj 4c4 i lo Sciq glo s6w :
Z a - 1 6
Przeciw - 0
Wstrzymalo siE - 0
/Uchwala nr XXIV/183/08 w zalqczeniu do protokolu/.

Ad.20.
Przewodnicz1cy Rady AndrzejHatny odczyla\ uzasadnienie do projektu uchwaly.
Uwag nie zgloszono.
Przewodniczqcy Rady Andrzej Hatny odczytal projekt uchwaly.
Uwag nie zgloszono.
Rada Miejska w Jgdrzejowie powziEla uchwalg nr XXIV/184/08 w sprawie wyrtzenia

zgody na dokonanie zamiany nieruchomoSci, nastqpuj4c4 iloSci4 glos6w:
Z a - 1 6
Przeciw - 0
Wstrzymalo sip - 0
AJchwala nr XXIV/I84/08 w za\qczeniu do protokohr/.

Ad .21 .
Przewodniczqcy Rady Andrzej Hatny odczytaL uzasadnienie do projektu uchwaly.
Uwag nie zgloszono.
P rze wo dni a zqcy Rady Andr zej Hatny o dczy4al proj ekt uchwaly.
Uwag nie zgloszono.
Rada Miejska w Jgdrzejowie powziEla uchwalg nr XXIV/I85/08 w sprawie wyrazenia

zgody na dokonanie zamiany nieruchomo3ci, nastppuj4c4 iloSciq glos6w:
Z a - 1 5
Przeciw - 0
Wstrzymalo sip - 0
AJchwala nr XXIV/I85/08 w zalqczeniu do protokolu/.

Ad.22.
Przewodniczqcy Rady AndrzejHatny odczTfta\ uzasadnienie do projektu uchwaly.
Uwag nie zgloszono.
Prz ewo dni cz1cy Rady Andr zej Hatny o dczy tal proj ekt uchwaly.
Uwag nie zgloszono.
Rada Miejska w JEdrzejowie powzigla uchwalg ff XXIV/I86/08 w sprawie

przeznaczenia do sprzeda?y w drodze przetargu publicznego nieograniczonego lokali
mieszkalnych stanowi4cych wtasnoS6 komunalnq nastgpuj4c4 iloSci4 glos6w:
Z a - 1 6
Przeciw - 0
Wstrzymalo sip - 0
lUchwalanr XXIV/I86/08 w zalqczeniu do protokolu/.

Ad .23 .
Przewodniczqcy Rady AndrzejHatny odczyla\. uzasadnienie do projektu uchwaly.
Uwag nie zgloszono.
Prze wo dn i czqcy Rady Andr zej Hatny o dczy tal proj e kt uchwaly.
Uwag nie zgloszono.
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Rada Miejska w JEdrzejowie powzipla uchwalg nr XXIV/187/08 sprawie: ustalenia
najnizszego wynagrodzenia zasadniczego oraz wartoSci jednego punktu dla potrzeb
v,rynagradzania pracownik6w zatrudnionych w jednostce organizacyjnej Gminy JEdrzej6w -
Plywalnia Miejska w Jgdrzejowie, nastEpujqcq iloSci4 glos6w:
Z a - 1 5
Przeciw - 0
Wstrzymalo siq - 0
/Uchwala nr XXIV/I87/08 w zalqczeniu do protokolu/.

Ad.24.
Przewodniazqcy Rady Andrzej Hatny odczytal uzasadnienie do projektu uchwaly.
Uwag nie zgloszono.
Przewodniczqcy Rady Andrzej Hatny odczylal projekt uchwaly.
Radca prawny Wieslaw Zagala zglosil autopoprawkg: $ 5 otrzymuje brzmienie:

,,Uchwala wchodzi w Zycie po uplywie 14 dni od dnia ogloszenia w Dzienniku Urzgdowym
Wojew6dztwa Swiptokrzyskiego". Pan Zagala dodal, 2e taka sama zmiana dotyczy uchwaly
w sprawie obwod6w wyborczych.

Rada Miejska w Jgdrzejowie powziEla uchwalp nr XXIV/188/08 w sprawie zmiany
granic okrEg6w wyborczych dla wyboru Rady Miejskiej w JEdrzejowie, nastEpuj4c4 iloSciq
glos6w:
Z a - 1 5
Przeciw - 0
Wstrzymalo sip - 0
/Uchwala nr XXIV/I88/08 w zalqczeniu do protokotu/.

O godSinie I23s Przewodniczqcy Rady Andrzej Hatny oglosil przerwQ trwaj4c4
do godziny 12".

Ad .25 .
Przewodniczqcy Rady Andrzej Hatny odczytal uzasadnienie do projektu uchwaly.
Uwag nie zgloszono.
Przewodnicz1cy Rady Andrzej Hatny odczytal projekt uchwaly z naniesionymi

poprawkami zgloszonymiprzez radc4prawnego w poprzednim punkcie porz4dku obrad.
Uwag nie zgloszono.
Rada Miejska w Jgdrzejowie powziqla uchwalg nr XXIV/189/08 w sprawie zmiany

w podziale miasta i gminy Jpdrzej6w na obwody glosowania, nastEpuj4cqiloSci4glos6w:
Z a - 1 2
Przeciw - 0
Wstrzymalo sig - 0
lUchwalanr XXIV/I89/08 w zalqczeniu do protokolu/.

4d.26.
Przewodnicz1cy Rady Andrzej Hatny odczytal uzasadnienie do projektu uchwaly.
Burmistrz Marcin Prszczek przedstawil autopoprawki do projektu uchwaly w sprawie

zmian w budzecie. Projekt uchwaly v{raz z naniesionymi autopoprawkami radni otrzymali przed
sesjq(w zalqczeniu do protokolu).

Przewodniczqcy Rady Andrzej Hatny odczytal projekt uchwaly z autopoprawkami
Burmistrza.

Uwag nie zgloszono.
Rada Miejska w Jgdrzejowie powziEla uchwalp nr XXIV/190/08 w sprawie zmian

w budZecie miasta i gminy Jgdrzej6w na 2008 rok, nastgpuj4ce iloSci4 glos6w:
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Za
Przeciw
Wstrzymalo siq
/Uchwala nr XXIV/I 90/08

t 6
0
0

w zalqczeniu do protokolu/.

Ld.27.
przewodniczqcy Rady Andrzej Hatny odczytal uzasadnienie do projektu uchwaly.

Uwag nie zgloszono.
Przewodni czqcy Rady Andrzej Hatny odczyta\ projekt uchwaly'

Uwag nie zgloszono.
Rada Miejska w Jgdrzejowie powziEla uchwatE nr XXIVllgll0S w sprawie wyra2enia

zgody
Za

na nabycie nieruchomoSci na rzecz Gminy Jqdrzej6w, nastqpuj4c4 iloSci4 glos6w:

Przeciw
Wstrzymalo siq
Ajchwala nr XXIV/I 9 1/08

I 7
0
0

w zalqczeniu do protokolu/.

Ad.28.
Uwag nie zgloszono
nada Viejrku * JEdrzejowie przyjgla Sprawozdanie z realizacji Programu wsp6lpracy

Gminy JEdrzej6w z organizacjami pozarz4dowymi oraz innymi podmiotami prowadz4cymi

dzialalnoSd poZytku publicznego na rok 2007 '

Ld.29.
Uwag nie zgloszono
Rada Miejska w Jgdrzejowie przyjgla Sprawozdanie z realizacji,,gminnego programu

profrlaktykr i rozwiqzywania problem6w alkoholowych oraz przeciwdzialania narkomanii

w roku i007-,podjgtego uchwal4NrYIl2Sl}T Rady Miejskiej w Jgdrzejowie z dnia25 stycznia

2007 r, zmienionego uchwal4 Nr XIII/76107 z dnia 28 czerwca 2007 t. oraz uchwalq nr

XXI 1341 07 z dnia 29 listopada 2007 r.

Ad .30 .
Uwag nie zgloszono
Rada Miejska w Jqdrzejowie przyjgla Sprawozdanie z wykonania uchwaly w sprawie

zasad gospodarowania nieruchomoSciami komunalnymi w 2007 roku.

Ad.31.
Uwag nie zgloszono
Rada Miejska w Jqdrzejowie przyjgla Sprawozdanie z dzialalnoSci OSrodka Pomocy

Spolecznej Miasta i Gminy w JEdrzejowie zarok 2007.

Ad.32.
Radny pawel Farynq pytct, kiedy bqdq kosze na Smieci na ul. Okrzei, poniewai jest to ruchliwa ulica i ludzie nie

majq gdzie wyrzucat Smieci.
R;dry pawit Faryna pyta, kiedy zostanq ustawione wiaQ przystankowe dlq ludzi doieidzaiclcych z Sudolu

do Jqdrzejowa.
Burmistrz Marcin Piszczek powiedzial, 2e jest to raczej wniosek i przypomnial,

2e w Sudole w ubieglym roku na drodze krajowej nr 78 byly wymienione wszystkie przystanki.

Burmistrz prosi o doprecyzowanie - moze chodzi o dostawienie wiat przystanko!\rych.
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Radny Pawel Faryna pyta, co z lampq na ul. I I Listopada za wiaduktem w kierunku Katowic, na przejiciu
dla pieszych, o kt1rej radny m6wil w ubieglym roku. Tam jest ciemno i jadqc od strony Katowic nie widat jak ktoi
wchodzi na przejicie.

Burmistrz Marcin Piszczek powiedzial, 2e sprawa zostala przekazana do Zaldadu
Energetycznego celem uzgodnienia. Planowana jest zmiana jednej z lamp w parku za torami
kolejowymi, poniewa? nie ma moZliwoSci przebudowy oSwietlenia po prawej stronie ul.
Klasztornej w kierunku Katowic. Bqdzie ustawiona mocniejsza lampa po lewej stronie. Takie
wyliczenia przygotowal projektant i ta lampa powinna spelnid swoj4 rolg. W chwili obecnej jest
to na etapie uzgodnieri zZaldadem Energetycznym.

Radny Pawel Faryna pyta, jak Burmistrz rozwiq2e problem ze imieciami zalegajqcymi w rowach melioracyjnych
w Laskowie, na Kulczyinie i na obwodnicy Jqdrzejowa.

Burmistrz Marcin Piszczek odpowiedzia\, ze te drogi nie s4 w zarzqdzie Gminy
JEdrzej6w i interpelacja zostanie przekazana wedlug wlaSciwoSci, z pro6b4 o przyst4pienie
do porz4dkowania pasa drogowego - w tym wypadku row6w.

Radny Pawel Faryna pyta, jak zostal rozwiqzany konflikt Pani chorebgraf oraz rodzic1w dzieci uczestniczqcych
w zajqciach Malej Parady.

Dyrektor Domu Kultury Jozef Straszak odczytal wyjaSnienie w tej sprawie (w zalqczeniu
do protokolu).

Burmistrz Marcin Piszczek powiedzial,2e zrucji nieobecnoSci radnego Zygana i radnego
Czaj or a, odpowiedzi na ich interpelacj e zo stanq pr zekazane pi semnie.

Radna Janina Szreniawa poprosila o odpowiedzi na piSmie.

Radny Robert Kruk przypomnial, ze I3 marca 2008 roku Burmistrz wystosowal pismo do Dyrektora Urzqdu do
Sprmu Cudzoziemc6w w sprawie przeanalizowania sprawy olrodka dla uchodic6w. Radny pyta, czy jest juz
odpowiedi i na jakim etapie sprrnaa stanqla.

Burmistrz Marcin Piszczek odpowiedzial, Ze przyszla doS6 wymrjaj4ca odpowiedz
odsylaj4ca do procedury zwiqzanej z udzieleniem zam6wienia publicznego. 15 kwietnia zostal
ogloszony przetarg na prowadzenie oSrodk6w dla cudzoziemc6w, gdzie prawdopodobnie firma
-Paja" bEdzie skladala swoj4 ofertg. Burmistrz zapewni| 2e w najbli2szym czasie wystqpi
z pismem do firmy ,pdd" i przypomnial, 2e opinia radnych i Burmistrza w tej sprawie byla
negatywna - co na spotkaniu j ednoznacznie zostalo wyartykulowane. 28 maja jest otwarcie ofert.

Radny Robert Kruk pyta, kiedy zostanie poprawiona nawierzchniq nq skrzyzowaniu ulic Zeromskiego
i Konopnickiej, gdziejest ,,dziura na dziurze".

Burmistrz Marcin Piszczek odpowiedzial,2e bgdzie to robione w jak najszybszym czasie.

Radny Robert Kruk poinformowal, 2e 18 lutego 2008 rokuwpfunqlo do Urzqdu pismo odmieszkafic6w w sprawie
przywr6cenia ruchu dwukierunkowego na ul. Kr1tkiej. Do dnia dzisiejszego nie ma odpowiedzi w tej sprawie. Radny
chcialby znat stanowisko Panq Burmistrza w tej sprawie i pyta, kiedy zostanie przekazana odpowiedi mieszkaricom.

Burmistrz Marcin Piszczek poinformowal, ze odpowiedZ zostala przekazana jednej
z os6b zainteresowanych z pro3b4 o przekazanie wszystkim, poniewuzbytato zbrorczalista.

Radny Kruk zapy.tal, czy mo2e otrzyma( kopiE tej odpowiedzi.
Burmistrz P rszczek Odpowiedzial twierdz4co.

Radny Robert Kruk prosi o podjqcie rozm6w w sprawie budowy drogi dojazdowej do pdl przy obwodnicy, od strony
p6lnocnej.

Burmistrz Marcin Piszczek odpowiedzial, 2e byly rozmowy w sprawie drogi serwisowej
pomiqdzy ul. Glowackiego a ,,przejazdem gospodarczym", kt6ry juZ funkcjonuje pod
obwodnic4. S4 zapewnienia, 2e w trakcie realizacji drugiej nitki obwodnicy ta sprawa bgdzie
za\atwiona. 2008 - 2010 to planowany czas realizacji obwodnicy. Burmistrz wyrazil nadziejq,
2e uda sig top zrobi(, wczeSniej i zadeklarowal, 2e bpdzie interweniowal w tej sprawie
w GDDKiA.
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Radny Robert Kruk pyta, kiedy rozpocznie siq sprzedai mieszkari na ul. Daszyriskiego w bloku przyleglym do posesji

Pana Swierkowskiego.

Naczelnik Wydzialu Rolnictwa i Gospodarki Gruntami Wojciech Abramowicz
poinformowal, ze kilka os6b juL z\o|ylo wnioski dotycz4ce wykupu mieszkania. W tej chwili
se opracowywane dokumenty niezbgdne do zawarcia akt6w notarialnych. W przyszlym tygodniu
te wnioski bgd4 zalatwiane.
Burmistrz Prszczek dodal, iz termin przedlu?yl sig ze wzglEdu na zlecony operat szacunkowy
i ustalenie wartoSci 1 m'mieszkania.

Radny Robert Kruk pyta, kiedy zostanie poprawiony chodnik na ul. Par4tzant6w. Pointerwencji na sesji I0
paldziernika Burmistrz odpowiedzial, 2e bqdzie to robione w roku 2007 i 2008. Do tej pory nic tam nie jest

zrobione.
Burmistrz Marcin Piszczek odpowiedzial, 2e przyjmuje to do rcalizacji. Z ,,remont6w

b i ez 4cy ch" naj p i lni ej sze sprawy zo stanq zalatwi one.

Radny Grzegorz Kuimierz w imieniu mieszkaficdw Skroniowa prosi o ustawienie dw6ch przystank6w w ich
miejscowoici.. Radny pyta, kiedy mo2e to byt zrealizowqne.

Burmistrz Marcin Piszczek odpowiedzial, 2e traktuje to jako wniosek, ale mozna
go zreahzowai w ramach posiadanego budzetu. Jest to pierwsza taka interwencja ze Skroniowa.
Byly interwencje, ale dotyczyly budowy pEtli autobusowej na terenie Skroniowa. To jednak

bylaby komunikacja podmiejska i obowi4zywalyby inne zasady.

Ad.33.
Przewodniczqcy Rady Andrzej Hatny przypomniat radnym o obowi4zku zlo2enia do 30

kwietnia oSwiadczenia maj4tkowego - do Biura Rady Miejskiej.
Burmi strz Marek Wo lski podziqkow a\. za udzielenie abso lutorium.
Burmistrz Marek Wolski poinformowal, ze Miasto i Gmina JEdrzej6w jest organizatorem,

obchod6w 3-Maja. Burmistrz zaprosil na mszQ o godzinie 945 w koSciele Sw. Tr6jcy. Nastqpnie
przed pomnikiem bgdzie k6tki program artystyczny w wykonaniu mlodzieLy z Gimnazjum
nr 1 po czymbgdzie piknik przy restauracji ,,Wiederiska".

Ad.34.
Przewodniczqcy Rady AndrzejHatny o godzinie 1330 zamkn4l obrady XXIV sesji Rady

Miejskiej w Jqdrzejowie.
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